



BCM bank
澳門商業銀行

澳門商業銀行寰宇天下分行 停止營業通知

為配合本行之業務發展及分行網點重組計劃，澳門商業銀行寰宇天下分行將於 2024 年 10 月 31 日（星期四）下午五時三十分起停止營業。

該分行停止營業對於客戶在此開立之賬戶及各項銀行往來服務紀錄並無任何影響。歡迎客戶前往建華分行(地址：黑沙環海邊馬路 24 號建華新村第 13 座地下 A 座；電話：28450759) 或其他澳門商業銀行分行辦理。

此外，凡登記於寰宇天下分行兌換生肖鈔之客戶，敬請於 2024 年 11 月 1 日起稍移玉步前往祐漢分行(地址：祐漢新村第一街 45 號祐成工業大廈(第一期)地下 AC 座；電話：28378262) 辦理。

不便之處，懇請見諒。

澳門商業銀行股份有限公司
二零二四年九月三十日

Notice of Closure of BCM La Cite Branch

Please be informed that BCM La Cite Branch will be suspended from the close of business at 17:30 on 31 October 2024 (Thursday) as part of our business development and branch network restructuring plan.

This suspension will not affect the accounts opened with and other banking transactions conducted via La Cite Branch. To continue enjoying our best quality banking services, please visit our Kin Wa Branch (Address: Estrada Marginal da Areia Preta, No. 24, Edifício Kin Wa, Bloco 13 R/C A; Tel: 28450759) or any other BCM branches at your convenience.

For customers who have registered their Zodiac Note collection location with La Cite Branch, please kindly visit our Lao Hon Branch (Address: Rua Um Bairro lao Hon No. 45, Industrial Yau Seng (Fase I) R/C AC; Tel: 28378262) for redemption starting from 1 November 2024.

We sincerely apologize for any inconvenience that it may cause.

Banco Comercial de Macau S.A.
2024-09-30